



Zhenyu Zhang

Wuhan

PRACTICE AREAS

- Intellectual property
- Dispute resolution
- Litigation
- Cross-border arbitration and dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Zhang joined Han Kun Law Offices in 2026. His practice focuses on IP litigation and cross-border dispute resolution. He has participated in handling patent infringement litigation, patent invalidation proceedings, and other technology-related disputes involving both domestic and international enterprises. Mr. Zhang is experienced in conducting infringement analyses, patent validity assessments, and litigation risk evaluations based on technical solutions, patent claims, and prosecution histories. In the area of cross-border patent disputes, he is familiar with U.S. patent laws and litigation practices, and has participated in research and case handling involving international patent disputes. He provides clients with comprehensive IP legal services covering dispute assessment, pre-litigation strategy, evidence preparation, and litigation representation.

EDUCATION

Mr. Zhang received his Bachelor of Engineering degree from Huazhong University of Science and Technology in 2020 and his Master of Laws degree from Wuhan University in 2026. He also earned an LL.M. degree in Intellectual Property Laws from the University of California, Davis in 2025.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张震宇

武汉

业务领域

- 知识产权
- 争议解决
- 诉讼
- 跨境仲裁与争议解决

工作经历

张震宇先生于 2026 年加入汉坤律师事务所，主要执业领域为知识产权诉讼及跨境争议解决，参与处理国内外企业专利侵权诉讼、专利无效及相关技术争议案件。张先生能够结合技术方案、权利要求及审查档案开展侵权比对、专利稳定性分析及诉讼风险研判。在涉外专利争议方面，熟悉美国专利制度及实践规则，参与跨境专利纠纷研究及案件处理，为客户提供从争议分析、诉前策略、证据准备到诉讼应对的全流程知识产权法律服务。

教育背景

张震宇先生于 2020 年获得华中科技大学工学学士学位，后于 2026 年获得武汉大学法律硕士学位。其间，张先生于 2025 年获得美国加州大学戴维斯分校知识产权法法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文